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Aan de colleges van burgemeester en wethouders 

van de 17 gemeenten in Zuid-Holland Zuid 

 

 

 

 

         Dordrecht, 14 augustus 2015 

 

 

 

 

Betreft: informeren gemeenteraden naar aanleiding van de persuitingen inzake crisisplaatsen 

 

 

 

 

Geacht college, 

 

Wij informeerden u d.m.v. een notitie over de persuitingen inzake de jeugdzorg en crisisplaatsen in 

de laatste week van juli.  

In deze brief vindt u een toelichting op dit onderwerp waarmee u uw gemeenteraad desgewenst 

kunt informeren. 

 

In de laatste week van juli is er de nodige ophef ontstaan in de media over een tekort aan 

crisisplaatsen in onze regio. 

 

Wat is de stand van zaken?  

Een aantal aanbieders heeft de pers benaderd en daarbij aangegeven dat een aantal kinderen in de 

knel raakt doordat het budget bij zorgaanbieders opraakt en/of dat de gemeenten onvoldoende 

crisisplaatsen hebben ingekocht.  

Feitelijk is dit geen juiste weergave van de situatie en de voor deze regio gemaakte afspraken.   

 

De crisishulp is onderdeel van de hulp die via de zorgmarkt is ingekocht. In het proces van bestuurlijk 

aanbesteden is over het aantal crisisplaatsen bij diverse zorgaanbieders overeenstemming met hen 

bereikt. Wij hebben tijdens de periode van contractering geen signalen gekregen dat wij te weinig 

crisisplaatsen hebben ingekocht. Tevens is de afspraak bij het BRTA gemaakt dat crisissituaties altijd 

door aanbieders gezamenlijk opgelost moeten worden. 

Dat er nu geconstateerd wordt dat er meer crisisplaatsen nodig zijn dan beschikbaar kan in de 

praktijk altijd plaatsvinden, omdat de bezetting van dit soort plekken altijd onderhevig is aan 

schommelingen.  

 

Aanbieders stellen dat er nu meer crisissituaties zijn waardoor er een tekort is aan crisisplaatsen. 

Daarbij stellen aanbieders dat dit komt doordat de gemeenten te weinig crisisplaatsen hebben 

ingekocht. De aanval van met name de GGZ-aanbieder op dit onderdeel richting de gemeenten voelt 

als onterecht om de volgende redenen: 
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• Ook de afgelopen jaren was er op gezette tijden in het jaar al sprake van een overbezetting 

bij de crisisplaatsen.  

• Het aantal plekken is ingekocht op basis van goed overleg tussen aanbieders en gemeenten 

tijdens het inkoopproces voor 2015. 

• Aanbieders hebben de mogelijkheid om binnen de eigen organisatie te substitueren door 

budget in te zetten voor zorg waaraan behoefte is.  

 

Om een beter inzicht te krijgen in de problematiek van de crisishulp hebben wij de aanbieders 

gevraagd een nadere (cijfermatige) onderbouwing aan te leveren over het tekort aan crisisplaatsen, 

de oorzaken hiervan en het gebruik van alle ingezette financiële middelen voor de diverse zorgtypes 

die men in huis heeft. Ook is gevraagd naar een duiding waarom er nu specifiek een focus is op 

crisisplaatsen, hoe die tekorten ook in relatie tot de andere zorgvormen in de eigen organisatie 

kunnen ontstaan en hoe de toeleiding van zorg via jeugdteams of huisartsen zich daartoe verhoudt. 

 

Zodra wij de informatie verkregen hebben zullen wij het Algemeen Bestuur daarover informeren.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

 

 

 

Peter Kadee 

Directeur Serviceorganisatie Jeugd Zuid-Holland Zuid. 


